

DBS 特選客戶免費 3 個月「運動安心保」(「推廣」)

1. 免費 3 個月「運動安心保」(「保障計劃」) 只適用於由 2024 年 9 月 15 日起至 2024 年 12 月 31 日 (包括首尾兩日在內) (「指定推廣期」) 內持有星展銀行銀行戶口或信用卡的特選客戶, 年齡介乎 18 歲至 64 歲並居住於香港及持有有效香港身份證 (「特選客戶」)。
2. 在指定推廣期內, 特選客戶須於[申請頁面](#)完成登記保障計劃程序。
3. 本保障計劃由安達保險香港有限公司 (「安達保險」) 承保。安達保險保留最終批核的權利。本行為安達保險授權之保險代理商(牌照號碼: FA3000)。
4. 本保障計劃從申請成功的翌日開始計算, 並於 3 個月後自動終止。安達保險會把保單文件發送至特選客戶的登記電郵地址。
5. 本推廣名額有限, 先到先得。
6. 每位特選客戶只可享受推廣一次。
7. 特選客戶不可轉讓此推廣予其他人士。特選客戶必須為保單之保單持有人及受保人。
8. 任何登記及/或特選客戶於本推廣獲得獎賞的資格, 將由銀行及安達保險按其紀錄全權酌情決定。
如特選客戶的登記紀錄與銀行及安達保險紀錄不符, 銀行及安達保險的決定將為最終決定並具有約束力。
9. 有關本保障計劃之條款及細則和不保事項, 請參閱[保單條款](#)。
10. 本行並非本保障計劃之供應商, 並不會對本推廣或產品承擔任何責任。如有任何查詢, 請致電 DBS 安達保險熱線(+852) 3191 6618 (星期一至星期五, 上午 9 時至下午 6 時, 公眾假期除外)。
11. 本行網站內提供的推廣資料會在指定推廣期完結後保留一個星期。
12. 本行可以修改本條款及細則及/或終止本推廣。本行的決定為最終決定。
13. 如中、英文版本有任何不一致之處, 概以英文版本為準。

Free 3-Month Sports Care for Selected DBS Customers ("Promotion")

1. Free 3-month Sports Care ("Policy") is only applicable to the selected DBS customers who hold a DBS bank account or credit card, aged 18 – 64 years old who reside in Hong Kong and hold a valid Hong Kong Identity Card ("Selected Customers") from 15 September 2024 until 31 December 2024, both dates inclusive ("Promotional Period").
2. Selected Customers are required to successfully register for the Policy during the Promotional Period via [the registration page](#).
3. The Policy is underwritten by Chubb Insurance Hong Kong Limited ("Chubb"). Chubb reserves the right of final approval. The Bank is a licensed insurance agent (licence no.: FA3000) authorised by Chubb.
4. The Policy commences on the day after successful application and will expire automatically after 3 months. The Policy documents will be sent by Chubb to the Selected Customer's registered email address.
5. The Promotion is offered on a first come first served basis with limited quota.
6. Each Selected Customer can enjoy the Promotion once only.
7. The Promotion is not transferrable. The Selected Customer must be the policyholder and the Insured Person of the Policy.
8. The validity of the registration of the Promotion and/or the eligibility of the Selected Customers for the Promotion will be determined by the sole discretion of the Bank and Chubb. In the event of discrepancy or inconsistency of registration records between Selected Customers and the Bank and/or Chubb, the decision of the Bank and Chubb shall be final and binding.
9. For detailed terms and conditions and exclusions of the Policy, please refer to the [Policy Wording](#).
10. The Bank is not the supplier of the Policy and assumes no responsibility or liability for this Promotion or the product. For enquiries, please call DBS Chubb Insurance Service Hotline at (+852) 3191 6618. (Mondays to Fridays, 9:00a.m. to 6:00p.m., excluding public holidays).
11. Promotional information on the website of the Bank will remain accessible up to one week after the end of the Promotional Period.
12. The Bank may amend the terms and conditions and/ or modify or terminate the Promotion. The Bank's decision is final.
13. The English version shall prevail if there are any inconsistencies between the English and Chinese versions.